
Tobias Eriksson (S) och Björn Gillberg (HS) 
 

Stordalengruppen sviker överenskommelsen med Sunne kommun 

  

Den 11 oktober erbjöds Sunne kommun att köpa Hotell Selma Lagerlöf för 17 MSEK. För 

erbjudandet svarade ägaren Home Properties VD i samband med ett telefonmöte. Närvarande 

vid mötet var bl.a. kommunstyrelsens ordförande Tobias Eriksson samt 1e vice 

ordförandenBjörn Gillberg. De accepterade priset och lovade att förankra köp av hotellet hos 

kommunstyrelsen.  

  

Home Properties VD accepterade priset och skulle förankra försäljningen hos sin 

styrelseordförande Petter Stordalen. VDn skulle återkomma inom några dagar. 

  

Priset gällde förutsatt att ett beslut om förvärv fattades av kommunen inom några dagar. 

Beslut om förvärv fattades av kommunstyrelsen den 14 oktober. Beslutet meddelades samma 

dag till Home Properties VD. 

  

Sedan dess har dock VDn inte bekräftat försäljningen till kommunen utan dragit ut på affären 

med hänvisning till att diskussioner förekom med andra tänkbara köpare. 

  

Migrationsverket har idag (23/10) meddelat att avtal har tecknats för att öppna asylboende på 

Hotell Selma Lagerlöf. Det rör sig om 350 platser. 

  

Tobias Eriksson och Björn Gillberg ser detta som ett avtalsbrott och påpekar: 

  

- Vi var ju överens om pris och köp vid telefonmötet. 

  

- Stordalengruppen har utnyttjat Sunne kommuns bud för att i förhandlingar tvinga fram en 

förmånligare affär med andra parter, d.v.s. Nordia Law, som står som uthyrare till 

Migrationsverket. 

  

- Nu tar Stordalengruppen inkomsterna och kommunens invånare får stå för byggnation av 

skolor, förskolor mm. 
 


